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FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant : Lydia Pérez Martínez 
Ajuntament de : sa Pobla 
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 
 
Patronat de la Fundació Conservatori Superior de Música i Dansa de les Illes Balears 
 
 
 
Dia: 24 de juliol de 2012 
 
Lloc : Conselleria d’Educació, carrer Alfons el Màgnanim, 29. 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 

1- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. La reunió va començar a les 10:00 hores. 
S’aprova l’acta. 

2- Nomenament del Secretari del Patronat de la Fundació. 

Es nomena al Secretari que és Diplomat en Turisme i Llicenciat en Història de l’Art. 

3- Proposta d’aprovació dels comptes anuals de la Fundació de l’exercici 2011. 

S’aproven. He de destacar que té un deute de quasi 1.200.000 euros, que es deuen a la Seguretat 
Social uns 500.000 euros del 2011 i s’ha acceptat un pla de pagament en 5 anys amb un 10% 
d’interessos, del 2012 es deuen a la SS una 130.000 euros. Per pagar als proveïdors s’han adherid 
al mecanisme del RD de febrer del pagament a proveïdors amb un préstec a 10 anys. Es va decidir 
gastar menys i pujar taxes i matrícules. 

S’ha realitzat una auditoria i destaca que la situació de contractació irregular s’ha regularitzat. 

4- Proposta d’aprovació de l’esborrany dels nous estatuts de la Fundació. 

Per adaptar-se a la llei es presenten uns estatuts modificats, on s’ha de passar a entre 7 i 13 els 
membres del Patronat. 

IMPORTANT PER A LA FELIB: AMB LA APROVACIÓ D’AQUEST PUNT, LA 
FELIB QUEDA SENSE REPRESENTANT AL PATRONAT, TAMBÉ QUEDEN 
SENSE REPRESENTANT ELS CONSELLS INSULARS ENTRE D’ALTRES. 

Jo em queixo i propós que s’inclueixi com a membre el representant de la Felib, que el trob prou 
important ja que té una visió a nivel municipal, que els representants del Govern i Conselleries no 
tenen, m’expliquen que redueixen el nombre de patronos perquè així ho diu la llei, que s’ha de 
minvar i que amb la representació del Govern queden representats tots els municipis, deman si 
Palma té representant i em contesten que Sí, així que jo deman perquè i m’expliquen que Palma 
col·labora econòmicament amb el Patronat, deman que es voti la meva proposta de continuar amb 
la representació dels conjunt de municipis de totes les Balears i si fa falta podríem desde la Felib 
aportar doblers, que es podria estudiar a la Felib i que en aquests moments no puc dir quants, 
encara que sigui una quantitat simbòlica, es passa a votació la meva proposta i tots voten en contra 
excepte jo que vot a favor. 
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Després es fa una aclaració de que no hi ha res en contra de la Felib, que es fa per qüestió legal i 
seria més àgil així la gestió del Patronat. 

El Conseller té la facultat de nomenar els vocals que trobi adient de diferents àmbits. 

 

5- Proposta d’aprovació de l’esborrany de les bases i convocatòria del procés de selecció del 
professorat associat del Conservatori Superior pel curs 2012-2013 

Això per donar cobertura legal a les contractacions. Hi ha 20 especialitats i falten titulars per a totes. 
Es fa amb l’aprovació de la oficina de gestió pressupostari. Es parla de que està saturat el 
Conservatori, es va pensar per a 100 alumnes i tenim 250.  

6- Proposta d’aprovació de la renovació del càrrec de director del Conservatori Superior. 

El Sr. Prohens té el suport de tots els professors titulars. 

7- Proposta d’aprovació de la reestructuració organitzativa i retributiva de la Junta Directiva i del caps 
de departament del Conservatori Superior. 

Reducció dels complements als directius d’un 20%. 

8- Proposta d’aprovació de la modificació de preus públics. 

Modificació dels preus públics per a cobrir el 15% del cost via matrícula, es passa de 21,49 euros a 
31,99, el increment és de més d’un 44%. De 1.289,40/1.330 euros a 1.880,40 euros. 

També es puja la taxa del Auditorium ja que té un cost molt elevat i quedarà en 42,59 euros. 

9- Proposta d’aprovació d’un nou reglament de control d’assistència de l’alumnat del Conservatori 
Superior. 

Es lleva de l’ordre del dia. 

10- Proposta d’aprovació de la inclusió, dins el pla d’actuacions de 2012 de la Fundació, dels ingressos 
rebuts corresponents al programa Erasmus durant el curs acadèmic 2011-2012 del Conservatori 
Superior. 

Queda aprovat.  

11- Proposta de ratificació de les mesures preses en aplicació del decret llei 5/2012, d’1 de juny. 

Són aspectes laborals, de 35 es passa a 37,5 hores. A més d’altres aspectes de caire social com 
ajudes pels fills menors de 16 anys, ... 

12- Informació de la coordinadora general de la fundació 

Es destaca el deute que ja hem comentat. L’empresa de neteja va deixar el contracte i ara s’ha de 
contractar una nova, es farà un negociat i es parlarà amb la central de compres. Al jardí adjunt no 
feia la feina la empresa contractada i no s’ha renovat el contracte, ara el personal de manteniment 
del Conservatori fa el jardí.  

Es vol requerir a inspecció de treball que no hi hagi incompatibilitats i s’actuarà amb contundència. 

13- Informació del director acadèmic del Conservatori Superior 

Quan es millori la part econòmica es recuperaran els professors visitants, dóna nom a nivell 
nacional e internacional. Ara s’han hagut de reduir. 

També explica que els alumnes també fan que es mogui una economia fora del Conservatori, 
lloguer de vivendes, consum, ... 

Acabà la reunió a les 13:30 hores. 
 
 
 
 
Heu de remetre la fitxa a:  
 
felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 


